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Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns.  

 

Genomgång av närvaro 

Närvaro gicks igenom.  

 

Justering av protokoll 

Karin Lund och Karin Hanqvist utses att justera protokollet. 

 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 

Tillgänglighetsfrågor 

Förvaltningen ger som förslag att punkten fortsättningsvis kommer 

att behandla pågående projekt inom området stadsmiljö som kan 

påverka äldre i stadsdelen. Rådet ställer sig positiva till förslaget.  

 

Lovisa Dyall Silfverbrand ger en redogörelse för vilka projekt som 

är pågående och kommer att påbörjas inom stadsdelen var det gäller 

stadsmiljön.  

 

Det omfattar bland annat:  

 Upprustning av Tunnlandsparken – genomförs tillsammans 

med Trafikkontoret  

 Upprustning Björklunds hage  

 Upprustning vid Höglandstorget  

 Upprustning av Ålstensparken 

 Utreda vattenkvalité vid Ängbybadet östra 

 

Rådet ges även information om att en hinderbana ska anläggas i 

Blackebergstråket. Det är grundskoleelever i Bromma som fått 

möjligheten att ge förslag på satsningar inom ramen för 

medborgarbudgeten. De har sedan fått rösta fram ett vinnande 

förslag. Arbetet är under projektering. 

 

Rådet framför önskemål om upprustning av Tranebergsplan. 

Förvaltningen tar med önskemålet.  

 

Rådet framför även att det fungerat väl med skötseln av parker 

under vinterhalvåret, gångvägar har även blivit snabbt plogade. De 

framför även att parkbänkar är väl underhållna.  

 

Tema- Patientsäkerhetsberättelser  

Vendela Juberg ger rådet en dragning avseende 

patientsäkerhetsberättelser för 2023 inom avdelning äldreomsorg. 

Dragningen fokuserar på måluppfyllelsen samt vilka satsningar som 

ska göras under 2024.  
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Rådet ställer frågor avseende arbetet med heltid som norm och hur 

projektet fortskrider inom avdelning äldreomsorg. Förvaltningen 

besvarar att under projektets gång har antalet deltidsanställda 

minskat med en fjärdedel. Förvaltningens målsättning är att införa 

likvärdiga arbetssätt, schemaperioder och anställningsavtal för att 

nå en heltidsorganisation.  

 

Rådet lyfter även frågan hur förvaltningen arbetar med kost och 

näring inom hemtjänsten. Förvaltningen besvarar att dietisternas 

uppdragsbeskrivning har reviderats i staden och de har nu ett utökat 

uppdrag att även stödja hemtjänsten. Även enheten för 

biståndshandläggning ska arbeta för att de enskilde ska ha rätt 

förutsättningar för mat och måltider.  

 

Stadsdelsnämndens sammanträde 21 mars 2024 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 

synpunkter kring följande: 

 

Ärende 3: Nytt medborgarförslag gällande Brommaplan från 

busstorget till korsningen Åkeshovsvägen  

BRO 2024/97 

Rådet tillstyrker förslaget och konstaterar att det finns behov att 

rusta upp Brommaplan 

 

Ärende 4: Nytt medborgarförslag gällande busslinje 127 i 

Nockebyhov 

BRO 2024/102 

Rådet tillstyrker och ställer sig bakom förslaget. Rådet framför 

särskilt att det är viktigt att bussen stannar utanför Bromma sjukhus 

för att öka tillgängligheten 

 

Förvaltningens rapport   

Avdelningschef Caroline Blomberg-Ohlström beskriver det som är 

pågående inom avdelning äldreomsorg och förvaltningen:  

 

- Heltid som norm kommer ha stort fokus under 2024 

 

- Hälso- och sjukvård: Förutom att mål och aktiviteter förts in 

i verksamhetsplan med fokus på hälso- och sjukvård 

kommer avdelningen även förstärka med resurser och två 

nya roller ska tillsättas. MAR/AKA kommer att rekryteras 

tillsammans med Hässelby-Vällingby SDF.  En HSL- 

utvecklare kommer att anställas till avdelningens stab. 

 

- Förtydligad chefstruktur för Stockholm stad: KF har fattat 

beslut att införa en likvärdig chefstitelatur i stadens alla 
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förvaltningar och bolag. Syftet är även att skapa en rimlig 

arbetssituation för chefer. Förvaltningen har påbörjat en 

analys och kommer att förhandla en övergripande 

chefsstruktur under året 

 

- Avdelning äldreomsorg ska eventuellt anställa två studenter 

under en begränsad period i något som kallas 

Tekniksprånget, som är ett samarbete mellan staden och 

Kungliga ingenjörsakademin. Avdelningen vill följa med i 

digitaliseringen och dessa personer skulle få i uppdrag att 

göra en systematisk omvärldsbevakning gällande digital 

teknik med mera. De skulle även kunna hjälpa 

verksamheterna att starta upp regelbundna 

kvalitetsundersökningar. 

 

Rådets rapporter 

Rådet berättar att de varit på Mälarbacken vård- och 

omsorgsboende. De beskriver att de bland annat diskuterat 

skillnaden i ersättning mellan demens och somatik samt central 

upphandling av livsmedel. Rådet framför att de kommer vilja lägga 

fokus på att nå förändring inom dessa områden.  

 

Skrivelser 

Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Inget att notera.  

Övriga frågor 

Rådet framför önskemål att på Äldreomsorgens årsrapport i tryckt 

format. Förvaltningen tar med frågan och återkopplar.  

 

De lyfter även frågor avseende det kommande planeringsrådet som 

är en samverkan mellan förvaltningen och politiken. Förvaltningen 

beskriver att arbetet är i planeringsskedet.  

 

Nästa sammanträde 

Onsdag 17 april 14.30 

 

 

 


